
 
 

 
Referat 

 

Navn på organet som har hatt møte: Øyrådet (ØR). Møte nr.  

Møtedato:  25.10.2018 Møtt: 

Tid:  

            17.00 – 19.30 

Møtt: Elin Wahl, Dag Inge Mathisen, Anton Ulrik Ervik, Lilly 

Gården, Tove C. Fasting, Berit Flåmo 

  

Forfall: Håvard Holte Os, Torfinn Hansen 

Sted: Kommunehuset   

Møteleder: Elin Wahl 

  

Referent: Knut Arne Strømøy 

 

 

 

 

Sak nr Saksopplysninger – jf. saksliste. 

Orientering/Drøfting/Beslutning 

Type Ansvarlig 

1.  Møtereferat og innkalling: 

Godkjent 

  

2.  Hvite biler/Tilbringertransport: 

Kommuneoverlege Ingrid Kristiansen 

orienterte. 

- -Plan for drift godkjent 

kommunestyret.     Frøya 

kommune drifter og St.Olav 

betaler for bruk/stykkpris.  

- -Ønsker tilbakemelding fra 

Mausund og Sula om de ønsker 

biler. 

- -St.Olav skal bidra med 

kompetanseutvikling hos de som 

deltar i daglig drift. 

- Anton Ulrik påpekte mangler på 

brann utstyr på Sauøy, ønsket seg 

en enkel brannsprøyte. 

- Berit forventet at det brannfaglige 

var i orden og at utstyr var på 

plass. «Jeg følger opp dette med 

rådmannen og melder tilbake i 

neste møte» sa ordføreren. 

  

3.  Froheim-konseptet: 

Næringsrådgiver Nils Jørgen Karlsen 

orienterte. 

  



 
 

- Det har ikke skjedd så mye siden 

sist, april møtet. 

- Det blir nytt møte i november for å 

sette ned en prosjektgruppe med 

leder. Flere aktuelle navn ble 

nevnt. 

- Ønsker å få opp et mulighetsbilde 

og en prosjektplan. Ikke bare en 

søknad om 

naturinformasjonssenter. 

- Næring/turisme samt en FOU base 

ble nevnt. 

- Nils Jørgen informerer ØR 

fremover. 

4.  Veien, Strømøy-Dyrøy: 

Teknisk sjef Andreas Kvingedal orienterte: 

- Det har ikke skjedd stort. 

- Henvendelse i forhold til broa over 

Kvernøystrømmen som er smal og 

ligger i en sving. 

- Fylkesveier klassifiseres etter 

trafikkmønster og sikkerhet. Fikk 

ikke oppgradert veien fra klasse C 

til B. 

- Viktig å ta kontakt med Torben 

Jenssen i fylkeskommunen. Vi må 

komme med innspill til fylket og 

legge press om økt prioritering. 

Muligheter for kommunal kan 

vurderes, dette har blitt 

vanskeligere de siste åra. 

- Administrasjon og politisk nivå 

MÅ jobbe for å få en høyere 

prioritet. 

Parkering Dyrøy: 

- Ser på mulighet for 

langtidsparkering ved den gamle 

revefarmen. 

- Jobber med grunneiere i forhold til 

utvidelse av eksisterende 

parkering. 

- Kitt Hansen jobber med løsninger 

for påsken 2019. 

- Torben Jenssen fra 

fylkeskommunen kommer utover i 

forbindelse med offisiell åpning av 

Flatvalveien, forsøker å ta opp 

problemet da. 

- Se på muligheter for utleie av faste 

plasser for fastboende som 

parkerer bilen på Dyrøy. 

  



 
 

- ØR kan sende brev til fylket om 

problematikken. Veien er ikke 

utbedret siden åpninga av 

fergesambandet i 2006. 

5.  Eventuelt: 

- Gjesingen: Problemet med 

jordrotter er økende, gjelder for 

øvrig på flåere øyer. 

- Anton Ulrik: Froan kapell ble 

malt på dugnad i sommer. Tårnet 

planlegges malt ved hjelp av lift 

neste sommer. Jobber med nye 

puter til benkene, her er Lilly 

primus motor. Midler som er 

bevilget bør overføres til 2019. 

- Berit: Kommunestyret burde 

bevilge midler direkte til 

menighetsrådet som foretar 

prioriteringer. 

  

6.  Neste møte: 

Dag:    Torsdag 15.des. 2018 

Sted:     Kommunestyresalen 

Tid:       Kl.17.00 – 19.00 
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